

Deltagare:

Mats Nilsson, Ordförande
Jörgen Eskilsson
Elisabeth Åhlen
Karina Lindh
Ulf Bäckman
Gerd Undén
Klas Lutteman

Styrelsemöte 2019-05-23

1. **Mats öppnade mötet** och hälsade välkomna.
2. **Föregående mötesprotokoll**
Inget att tillägga
3. **Ekonomi**
I dagsläget har vi 46 621: -.
4. **Skrivelser/rapporter**
Mats lägger ut reklam för bridgeresor i lokalen.
Ventilerna är ditsatta i fönstren.
Det kommer att vara en tävlingsledarutbildning steg 2 med Linus Jörner i Örebro i augusti. Monika Klarvik och Karina Lindh är behöriga att delta om de vill.
Elisabeth och Annica ska spela SM för nybörjare på Conventum i sommar. Vi håller tummarna för dem.
5. **Vårfest 2019-06-08**
Vi satsar på sill, potatis och lite annat plock. Elisabeth och Karina fixar maten.
6. **Sommarspel**
Mats Nilsson är tävlingsansvarig för sommarspelet som börjar from 13/6. From 13/6 ökar kaffekostnaden till 10: -. Vecka 28 har vi ingen tävlingsledare. Mats frågar Monika Däveborn om hon kan vara spelledare den 11/7.
7. **Hösten 2019 kursverksamhet**
Nybörjarkursen med Monika Klarvik och Karina Lindh börjar den 26/8 kl. 17.30. Vi får hjälpas åt att försöka få deltagare till kursen. Den kommer att kosta 400: - + 300: - för kurs resp. kursmaterial.
Mats Nilsson och Klas Lutteman kan tänka sig att hjälpa till med ytterligare uppföljningskurser/tillfällen. Vi funderar på att ha olika teman med spel med lagda brickor. Inget konkret beslutades. Finns andra i klubben som är intresserade att leda utbildningar?
8. **Möte med SISU**
Klas och Karina rapporterar från ett möte de haft med SISU om ev. sponsring av

klubbens kursverksamhet. Även Monica Klarvik och Kerstin Rennerfeldt deltog i mötet med SISU. SISU kan hjälpa till med material. Storleken på bidraget beror på hur många utbildningstillfällen vi har. Kerstin kollar upp vad som är utbildning. För att få bidrag måste deltagarnas och kursledarens namn och personnummer vara med i som rapporten in till SISU. Styrelsen beslutade att prova på samarbetet för att se vad det kan ge. Kerstin Rennerfeldt sköter kontakten med SISU.

9. Övriga frågor

Det är mycket stolar i lokalen som står i vägen. Vi beslutade att invänta en ev. lokalkommitté innan något görs åt saken. Går det att hyra ett billigt förråd att förvara stolarna i?

10. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är 2019-08-22 kl. 17:30.

11. Mötet avslutades.